
Številka: 9001-5/2023 

Datum:  8.06.2023 

Županu, podžupanji, direktorici in vsem vodjem 

ZADEVA: Vprašanja in pobude članov občinskega sveta podane na seji 

3. seja Občinskega sveta občine Brežice
Aljoša Rovan (LEVICA) 

Dajem pobudo, da župan oz. občinska uprava pripravi letni koledar REDNIH sej občinskega 
sveta, da bomo svetniki lahko ustrezno planirali svojo prisotnost. V primeru neodložljivih zadev 
se seveda izvede izredna ali dopisna seja mimo koledarja. 

Odgovor: 
Glede predloga, da bi župan oz. občinska uprava pripravila letni koledar rednih sej občinskega 
sveta, podajamo odgovor v skladu z drugim odstavkom 20. člena Poslovnika Občinskega sveta 
občine Brežice (Uradni list RS, št. 100/21; v nadaljevanju Poslovnik), ki določa, da župan sklicuje 
seje sveta in predlaga dnevni red. Tretji odstavek 20. člena Poslovnika opredeljuje, da župan 
sklicuje seje sveta v primerih, za katere to določa zakon ali statut občine oziroma na lastno 
pobudo na podlagi sklepa sveta ali na predlog najmanj četrtine članov sveta. Zakon o lokalni 
samoupravi (Uradni list RS, št. Uradni list RS, št. 94/07 - uradno prečiščeno besedilo, 27/08 - 
odl. US, 76/08, 79/09, 51/10, 84/10 - odl. US, 40/12 - ZUJF, 14/15 - ZUUJFO, 76/16 - odl. US, 
11/18 - ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 - ZIUZEOP-A, 80/20 - ZIUOOPE) v tretjem odstavku 35. člena 
opredeljuje, da župan sklicuje seje občinskega sveta v skladu z določbami statuta in poslovnika 
občinskega sveta ter da jih mora sklicati najmanj štirikrat letno. Odločitev o sklicu sej temelji na 
podlagi pripravljenih točk dnevnega reda in na racionalizaciji stroškov delovanja občinskega 
sveta. 

Lavra Kreačič 
Kabinet župana 

3. seja Občinskega sveta občine Brežice
Aleksander Gajski (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

V drugi polovici aprila je eden izmed občanov na FB objavil slike gozdnega poseka na področju 
Šentvida s pomislekom, da gre za prekomeren posek. Ali je možno preveriti ali gre za dejansko 
prekomeren poseg oz. ali je to v okviru možnega / dovoljenega. 

Odgovor: 
Področje gozdnega poseka, je področje, kjer gre po večini za zasebna zemljišča, na katerih 
Občina nima pristojnosti. V priloženem odgovoru Zavoda za gozdove glede sečnje dreves na 
območju Sv. Vida, so bile poleg omenjene teme izpostavljene še druge problematične zadeve in 
predlagane rešitve le teh. 

Matejka Gerjevič 
Oddelek za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj 



3. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Aleksander Gajski (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

Razgledna ploščada na Sv. Vidu. Več občanov se je name obrnilo s pripombo, da se zadnje 
čase vse več obiskovalcev Šentvida pripelje z avtom iz smeri Žejnega ali Cerine. Avtomobile 
parkirajo ob gozdnih poteh ali prej na travnikih in s tem mnogokrat zmanjšujejo prehodnost za 
traktorje. Obenem opozarjajo, da je tako na travnikih kakor tudi v gozdu veliko smeti in iztrebkov. 
Zaradi planirane ploščadi se pričakuje povečan obisk. Potrebno je razmisliti kako se bodo 
reševale prej omenjene težave, t.j. parkiranje avtomobilov, zbiranje in odvoz smeti, morebitna 
namestitev mobilnih WCjev itn. 

 

Odgovor: 
Parkirišče za pohodnike je v okolici starega Motela, zdajšnjega Petrola, od koder gredo lahko  
na Sv. Vid.  Iz smeri Žejnega in Cerine ni urejenega parkirišča, ker do sedaj za to ni bilo potrebe. 
Pri izgradnji razgledne ploščadi ni predvideno, da bi se gradila parkirišča. Umeščanje parkirišč v 
prostor zahtevajo svoj čas in finančna sredstva. Lastniki morajo ustrezno zavarovati svoja 
zemljišča, da se jim ne dela škoda, ali pa naj obvestijo pristojne organe. Vsekakor je smiselna 
postavitev košev za smeti in ureditev odvoza le teh. V kolikor se bo pokazala potreba po WC- 
jih,  bomo poiskali ustrezne rešitve. 

 
Matejka Gerjevič 
Oddelek za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj 
 

3. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Fredi Žibert (STRANKA ZA RAVZOJ OBČIN IN KRAJEV) 

Zobna higieničarka zdravstveni dom Brežice. 
Po vzoru na ZD Sevnica bi lahko tudi v Brežicah začeli izobraževati novega zobnega higienika 
v ZD Brežice. 
V sodelovanju s trenutno higieničarko Blanko Romih, bi nadgradili kabinet za zobno higieno, kjer 
bi poleg edukativnih delavnic izvajali tudi preventivno čiščenje zobnega kamna in ostale 
preventivne ukrepe, ki sodijo v okvir dela zobnnega higienika. 
Cilj bi bil razbremeniti preobremenjene zobozdravnike, krajšanje čakalnih dob in na dolgi rok 
boljše stanje na področju zdravja zob občanov.. 
Pobuda: Čim prej začeti z izobraževanjem novega zobnega higienika in v sodelovanju z 
obstoječim kadrom posodobi zobni kabinet v ZD Brežice. 

 

Odgovor: 
V občini Brežice trenutno zagotavljamo storitve na področju preventivnega in otroškega 
zobozdravstva za območje celotnega Posavja, torej tudi za otroke in mladostnike iz občine 
Sevnice. Specialistka otroškega in preventivnega zobozdravstva zagotavlja visoko kakovostne 
specialistične storitve na področju preventivnega zobozdravstva za celotno regijo. Specialistka 
usmerja tudi delo kabineta. V kabinetu za ustno zdravje je, poleg v pobudi navedene uslužbenke, 
zaposlena diplomirana medicinska sestra, ki se usposablja za izvajanje storitev in bo 
nadomestila navedeno uslužbenko po njeni upokojitvi. Za prenovo kabineta za ustno zdravje je 
že izdelana idejna rešitev. Temu sledi izvedba postopka javnega naročila za izbiro izvajalca del. 
Načrtujemo, da bo kabinet prenovljen v letošnjem letu. Zobni higienik ni vključen v kadrovski 
normativ kabineta za ustno zdravje. Zdravstveni dom Brežice je v preteklosti že podal pobudo 
Zavodu za zdravstveno zavarovanje Slovenije, da s stroko uskladi kadrovski normativ, ki bo 
vseboval tudi zobnega higienika. Zdravstveni dom Brežice bo zaposlil zobnega higienika takoj, 
ko bo slednji vključen v kadrovski normativ navedenega kabineta. 

 
Matejka Gerjevič 
Oddelek za družbene dejavnosti, gospodarstvo, kmetijstvo in razvoj 
 

3. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Aljoša Rovan (LEVICA) 

Gradijo se ali se bojo gradile tri blokovske soseske (TOP soseska na lokaciji nekdanje tovarne 
pohištva, Cholewa pri avtobusni postaji in Zelena soseska v Dobovi). Dajem pobudo, da se 
občina z investitorji dogovori za ugoden odkup nekaj stanovanj, s tem poveča občinski fond 
najemnih neprofitnih stanovanj in tako vsaj poskuša vplivati na znižanje cen stanovanj v 
Brežicah, ki so postala za mlade družine predraga. 
 

 



Odgovor: 
Občina ima v proračunu 2023 in v načrtu razvojnih programov za obdobje 2023-2026 rezervirana 
sredstva za povečanje fonda stanovanj za vsa štiri leta in sicer po 300.000,00€ na leto. 

 
Suzana Ogorevc 
Oddelek za investicije, občinsko premoženje in javna naročila 
 

3. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Mojca Florjanič (GIBANJE SVOBODA) 

Tribune Nogometnega kluba Brežice – gre za kar intenzivno pobudo s strani njihovega članstva 
v zvezi z ureditvijo tribun. Nekaj let se že naslavlja njihova prošnja na občino. Zadnja tekma je 
bila zelo množična. Bilo je okoli 200 ljudi. Ljudje stojijo tam z dežniki. Da ne govorimo o 
sanitarijah. Danes sem prejela slike o tem kako zgledajo. Lahko rečemo, da so že skoraj malo 
nevarni, kar se elektrike tiče. Pobuda skupine je, da se to čimprej uredi. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
V občini zelo veliko sredstev namenjamo za športna društva. Nogometni stadion je doživel zelo 
velike obnove v zadnjih letih, kar se tiče travnatega igrišča in igrišča z umetno travo. Potem je 
bilo nujno potrebno urediti atletski stadion, kjer zdaj poteka obnova. Kar se wc-jev tiče pa upam, 
da niso nevarni. Upam, da so wc-ji tako vzdrževani, da se lahko uporabljajo, verjamem pa, da 
niso najboljši. Kdaj pridejo nogometne tribune na vrsto, bo stvar sestavnega dela proračunov za 
leti 2024 in 2025 oz. prioritet, ki jih bomo določili. 
 
V nogometni stadion se je v preteklih letih vložilo precej finančnih sredstev, delno za vzdrževanje 
objekta, delno pa za celovito obnovo stadiona. V nogometni stadion smo od leta 2016 investirali 
sledeče: 
• 2016/2017 – montažne tribune                                                                                              
52.304,88 EUR, 
• 2017/2018 – obnova garderob v objektu na stadionu                                                           
44.917,62 EUR, 
• 2018 – prestavitev glavnega igrišča z ureditvijo namakalnega sistema                             
180.903,54 EUR, 
• 2018 – nakup industrijskega pralnega in sušilnega stroja                                                      
2.910,81 EUR, 
• 2019 – projektna in investicijska dokumentacija za prenovo stadiona                                 
12.383,00 EUR, 
• 2019 – nabava ALU golov in kabine za delegata                                                                    
4.435,00 EUR, 
• 2020 – VII. faza prenove – razsvetljava in ograje glavnega igrišča z naravno travo          
484.335,10 EUR, 
• 2020 – nabava krtače za vzdrževanje igrišča z umetno travo                                                
2.233,58 EUR, 
• 2021 – I. in II. Faza prenove – izgradnja igrišča z umetno travo in razsvetljava                
819.778,15 EUR, 
• 2021 – ureditev nadstreška za invalide                                                                                   
1.283,03 EUR,    
• 2021 – zamenjava dotrajanega sistema ozvočenja stadiona                                                 
6.011,00 EUR, 
• 2022 – servis igrišča z umetno travo                                                                                     
10.766,50 EUR. 
 
Skupno se je v obdobju 2017-2022 v objekt vložilo 1.622.262,21 EUR. V sklopu ureditve Centra 
za krepitev zdravja se je obnovila tudi telovadnica v objektu na stadionu, ki je tudi v souporabi 
NK Brežice 1919. 
 
Na nogometnem stadionu so montažne tribune, katere zagotavljajo cca. 250 sedišč, vendar ne 
zagotavljajo pokritih sedišč, pokrit je le prostor za invalidne in gibalno ovirane osebe. Omenjene 
sanitarije so v uporabi samo v času tekem. Dejstvo je, da so predmetne sanitarije že zastarele, 
upravljavec objekta - Zavod za šport Brežice pa skrbi, da so funkcionalne. 



 
Atletski stadion je bil zgrajen leta 1999 in je bil do leta 2023 redno vzdrževan, med tem, ko večjih 
investicijskih vlaganj vanj ni bilo. Sintetična podlaga na tekališčih je v tem času že močno 
razpokala in je še komaj služila za izvajanje treningov, med tem ko organizacija tekmovanj na 
občinskem, regijskem in višjem nivoju ni bila več mogoča. Objekt je bil brez primernih prostorov 
za delovanje kluba, saj so bili obstoječi skladiščni in pisarniški kontejnerji že izredno dotrajani in 
so kljub sprotnim popravilom atletov še komaj služili namenu. 

 
Suzana Ogorevc 
Oddelek za investicije, občinsko premoženje in javna naročila 
 

3. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Mihael Petančič (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

Zanima me obnova cest na območju KS Globoko, Pišece in Bizeljsko, kjer potekajo hidravlične 
izboljšave. Na nekaterih delih dela več ne potekajo, ceste so v zelo slabem stanju, saj se prekopi 
ne popravljajo sproti in vožnja postaja zelo nevarna. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
Projekt hidravlične izboljšave naj bi bil dokončan do konca oktobra 2023. Asfaltacija se dela na 
koncu, kajti dokler niso vsi tlačni poskusi narejeni, ne moremo asfaltirati, da ne bi prišlo kje do 
dodatnega razkopavanja. V roku dveh mesecev naj bi bilo to urejeno. V Pišecah smo za to 
zagotovili tudi dodatna sredstva. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

3. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Alojz Škrabl (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

Pobiranje odpadkov      
Predlagam, da komunalni delavec, ki redno čisti ulice v mestu Brežice, pride dvakrat mesečno 
tudi na Čatež, kjer imamo ravno tako vzpostavljen ulični sistem kot v mestu. Nujno je redno 
pobiranje odpadkov predvsem pod nadvozom avtoceste in ob pločniku proti Termam Čatež. 
Posebej se pojavijo problemi po košnjah, saj vsaka košnja razkrije večjo količino smeti, ki kazijo 
podobo vstopa v občino Brežice. 

 

Odgovor: 
Z izvajalcem vzdrževanja zelenic in javnih površin v Občini Brežice se bomo dogovorili, da se 
bodo odpadki na Čatežu pod nadvozom avtoceste in ob pločniku proti Termam Čatež pobirali 
vsaj dvakrat mesečno. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

3. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Alojz Škrabl (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

Koši za odpadke     
Ob pločniku med Čatežem ob Savi in Termami Čatež so zanemarjeni stari koši za smeti ali pa 
so ostali samo nosilci košev, verjetno še iz časov izgradnje pločnika. Predlagam, da se 
turističnemu kraju primerno uredijo tako koši za smeti kot kakšna dodatna klop za počitek 
sprehajalcev. Na tako občutljivih lokacijah mora biti turistična komunalna infrastruktura vzorno 
urejena, ker je drugače  škoda, da se trudimo z okoljskimi znaki na papirju . 

 

Odgovor: 
Zadevo si bomo ogledali na terenu in po potrebi popravili oz. zamenjali poškodovane koše za 
smeti in preverili število klopi ob pločniku. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 
 
 
 



3. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Mihael Petančič (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

Kako je s postavitvijo ogledala na cesti Sv. Barbara – Križ – naprej od Mediteran produkta? Če 
se pripelješ po tej cesti in zavijaš levo proti Bojsnem, se moraš z vozilom zapeljati na cesto, saj 
je le-ta nepregledna in zelo nevarna za vključevanje v promet smeri Bojsnega. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
Glede ogledala si bodo strokovne službe ogledale zadevo na terenu in verjamem, da bomo našli 
rešitev, saj to ne more biti tako velik strošek. 
Odgovor Miran Kržan: 
Ogledalo je že naročeno pri izvajalcu rednega vzdrževanja občinskih cest in bo postavljeno takoj, 
ko bo dostavljeno s strani dobavitelja. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

3. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Alojz Škrabl (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

Košnja nasipa ob Savi 
Nasip ob reki Savi od Term Čatež do Čateža ob Savi (do Budiča)  in od Term Čatež v smeri proti 
Podgračenemu je pomembna sprehajalna pot, tako za domačine, kot za turiste in je tudi del 
Čateževe energetske pešpoti od Term čatež do Svetega Vida in s tem pomemben del turistične 
infrastrukture , vendar ostaja večino leta nepokošen in v delu ob betonski škarpi na Čatežu 
praktično neprehoden. Predlagam občini, da se dogovori z vzdrževalcem nasipa podjetjem Infra 
d.o.o. iz Leskovca pri Krškem, da se nasip redno kosi (vsaj 3-4 x letno). Ker smo nosilci 
platinastega znaka Slovenia Green Destination Platinum je smiselno, da  sprehajalne poti 
potekajo po naravi ob rekah in ne po pločnikih ob cestah. 

 

Odgovor: 
Pri upravljalcu oz. vzdrževalcu nasipa ob reki Savi Infra d.o.o. smo že urgirali. Zagotovili so, da 
bo košnja nasipa izvedena v najkrajšem možnem času. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

3. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Aleksander Gajski (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

Več prebivalcev KS Cerklje ob Krki zanimajo statusi sledečih odsekov: 
1) Malence - Bušeča vas; 
2) Črešnjice proti "pisti" in naprej proti Hrastju; 
3) pot oz. "pločnik" ob nedavno obnovljenem cestnem odseku Cerklje - Črešnjice.    
Ali so odseki že v planu, kdaj se pričakuje njihova realizacija? 

 

Odgovor: 
Glede večjih cestnih investicij v območju KS Cerklje ob Krki velja, da odsek 1.) Malence - Bušeča 
vas ni v proračunu za leto 2023, ker so se sredstva namenila obnovi lesenega mostu na Borštu, 
Odseka 2.) in 3.) sta del istega projekta. Ko bodo urejena lastniška razmerja se bo pripravil tudi 
plan izvedbe. V letošnjem letu imamo sredstva za parcelacijo. 
V tej KS sta predvideni še vsaj dve večji investiciji, in sicer izgradnja novega mosta čez Krko v 
Borštu (kar se že izvaja) ter rekonstrukcija križišča z izgradnjo avtobusnih postajališč na 
regionalni cesti za Boršt. Slednji projekt je zastal, zaradi problematike zemljišč, kjer s strani 
države teče tudi postopek razslastitve. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

3. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Bojana Zevnik (GIBANJE SVOBODA) 

BRžkolo 
Seznanjena sem, da je sistem trenutno v popravilu. Ker je občina lani prejela naziv Evropsko 
mesto športa in ker se intenzivno urejajo kolesarske poti, prosim za naslednje odgovore: 



1. Kdaj bo občina uredila aplikacijo, preko katere bo možna izposoja in pregled nad številom 
razpoložljivih koles na posameznem postajališču? 
2. Kakšna je dolgoročna strategija občine za sistem Bržkolo? Ali razmišljate o javno-zasebnem 
partnerstvu po zgledu ljubljanskega BicikeLJ? 
3. Kako je sistem prilagojen za turiste in koliko se jih odloči za uporabo? 
4. Kako občina rešuje vandalizem na kolesih? 
Hvala! 

 

Odgovor: 
Sistem javne izposoje koles Bržkolo je bil v času od 26.4.2023 do 2.6.2023 v popravilu, kot ste 
napisali. Sistem od 2.6.2023 naprej deluje. Odgovor: 
1.Aplikacija o kateri pišete je že na voljo, in sicer ima ime MICycle in deluje že od leta 2019 ter 
omogoča pregled in izposojo na daljavo (na vsakem terminalu je QR koda). 
2. Dolgoročna strategija za sistem ne obstaja, si ga pa želimo povezati z Občino Krško oziroma 
širše. O javno zasebnem partnerstvu zaenkrat ne razmišljamo.  
3. Sistem je prilagojen za turiste, saj je možna izposoja tudi s kreditnimi karticami o čemer je 
potrebno navodila poiskati med informacijami na terminalu in med odgovori na vprašanja. Koliko 
turistov se za to odloči ne vemo, saj ne sprašujemo uporabnikov o njihovem statusu.  
4. Vandalizem je pereč problem vseh sistemov v Sloveniji. Neljube dogodke skušamo  sproti 
prijavljati na Policijo ter odpravljamo nastalo škodo. Na vseh izposojevalnicah so nameščene 
kamere. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

3. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Mojca Florjanič (GIBANJE SVOBODA) 

Ob rekonstrukciji občinske ceste iz smeri centa Pišec proti Domačiji Maksa Pleteršnika je prišlo 
do rušitve škarpe in ograje na zemljišču krajanov KS Pišece na parc. št. 5/3 in 5/4., k.o. 1269 - 
Pišece.  Brez rušitve rekonstrukcija ceste ni bila mogoča.  Škarpa je bila po rekonstrukciji sicer 
sanirana oz. narejena,  medtem ko ograja ne. Škarpa je visoka cca. 1,5 m in kot takšna, brez 
ograje, predstavlja nevarnost za pešce, ki se gibajo po cesti mimo navedenih parcel (parceli 
stojita na poti med centrom Pišec in znamenitostmi Pišec, kot so Domačija Maksa Pleteršnika, 
Grad Pišece in Špiček, zatorej je gibanje mimo navedenega območja številno). Škarpa brez 
ograje torej predstavlja tveganje v smislu padca čeznjo ter posledično nastalih poškodb, na kar 
eden od lastnikov že lep čas opozarja tudi Občino Brežice, vendar žal brezuspešno. 
Na Občino Brežice ter pristojne torej posredujemo pobudo za čim prejšnjo sanacijo nastale 
situacije. 

 

Odgovor: 
Javne poti se obnavljajo po planu Krajevne skupnosti, vendar zaradi dotrajanosti dela ceste in 
opornega zidu je bilo na terenu s predsednikom KS Pišece in lastnikom zemljišča ob podpornem 
zidu dogovorjeno, da Občina Brežice izvede obnovo poškodovanega dela vozišča in podpornega 
zidu, postavitev žičnate ograje pa po izvedbi del zagotovi lastnik ob vozišču. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

3. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Mojca Florjanič (GIBANJE SVOBODA) 

Posredujem pobudo za postavitev prometne signalizacije - ogledala, pri naslednjih dveh objektih, 
in sicer: 
- na naslovu Trg izgnancev ob izvozu iz novega naselja nad Vrbino (ob Vili Livadi) na glavno 
cesto - stanovalci zaradi parkiranih vozil na cestišču na levi strani ob izvozi iz naselja, ko se 
vključujejo v promet na glavno cesto, ne vidijo vozil, ki se po cestišču pomikajo, in ne kolesarjev 
in motoristov. Torej se ne morejo varno vključiti v promet oz. pri tem ovirajo varnost vseh že 
vključenih na glavni cesti. Stanovalci vljudno prosijo za postavitev prometne signalizacije - 
ogledala, in sicer nasproti mesta, kjer se vključujejo v promet. Le tako bodo namreč ustvarjeni 
pogoji za varnost tako voznikov na cesti kot tudi njih, ki se vanj vključujejo. 
- na naslovu Cesta prvih borcev 39 (sedež FInančnega urada Brežice) in sicer ob izvozu iz 
podhoda, ki povezuje parkirišče Finančnega urada in glavno cesto Prvih borcev. Zaposleni, ki 
se vključujejo v promet, zaradi vozil, parkiranih na desni strani, ne vidijo vozil, kot tudi ne motorjev 



in koles, ki so že vključeni v promet z desne strani. Prosimo za postavitev prometne signalizacije 
. ogledala, ki bo omogočal preveritev stanja na cesti z desne strani, in sicer nasproti mesta 
vkljućevanja v promet (ob terasi Gostile Splavar).  
Hvala za razumevanje. 

 

Odgovor: 
Za vse priključke iz privatnih zemljišč na lokalne ceste in javne poti potrebuje lastnik zemljišča 
soglasje. Prav tako je potrebno tudi za vsako postavitev ogledala ali prometne signalizacije ob 
občinskih cestah vlogo za postavitev poslati na Občino Brežice. Ko prejme pobudnik soglasje 
mora ogledalo postaviti vzdrževalec občinskih cest, stroške ogledala in postavitve pa krije 
pobudnik postavitve. Za lokacijo na Trgu izgnancev smo od upravljalca že prejeli vlogo in se 
dogovorili za postavitev, s sedeža Finančne urada Brežice pa še te nismo prejeli. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

3. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Aljoša Rovan (LEVICA) 

Daejm pobudo, da se preuči možnost zavijanja desno pri rdeči luči (z ustrezno signalizacijo = 
zelena puščica v desno, pritrjena na semafor) na vseh treh semaforiziranih križiščih. Velikokrat 
se zgodi, da je križišče prazno in povsem pregledno, pa se po nepotrebnem čaka. To je od leta 
2021 zakonsko možno - seveda mora svoje povedati stroka. 

 

Odgovor: 
Zadevo bomo preverili pri odgovornem za postavitev prometne signalizacije na Direkciji RS za 
infrastrukturo, saj gre za za križišča državnih in občinskih cest. 

 
David Flajnik 
Oddelek za komunalno infrastrukturo in gospodarske javne službe 
 

3. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Bojana Zevnik (GIBANJE SVOBODA) 

Poimenovanje ulic po pomembnih osebnostih iz občine in širše 
Pri poimenovanju novih ulic predlagam, da občina intenzivneje promovira poziv za podajo 
predlogov. 
Geografska poimenovanja (kot je Ulica ob nasipu) so sicer v redu, zagotovo pa bi kot lokalna 
skupnost lahko preko poimenovanja ulic krepili lokalno in nacionalno zavest tako, da bi jih 
poimenovali po osebnostih, ki so na področju kulture, znanosti, obrti, umetnosti ipd. zaznamovale 
naš kraj in državo. 

 

Odgovor: 
Poimenovanje ulic poteka skladno z zakonodajo, ki predvideva tudi javno razgrnitev predloga 
poimenovanja. Objavo o javni razgrnitvi Občina Brežice objavi na internetnih straneh občine ter 
v Posavskem obzorniku. Kot predlaga svetnica, bomo v prihodnje objavo o javni razgrnitvi 
promovirali tudi širše - preko družbenih omrežij. 

 
Urška Klenovšek 
Oddelek za prostor 
 

3. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Mojca Florjanič (GIBANJE SVOBODA) 

S strani Strokovno izobraževalnega centra Brežice (SIC) sem prejela obvestilo v povezavi z 
ureditvijo pešpoti med avtobusno postajo Brežice in SIC, ki ga uporabljajo dijaki. Zavedajo se 
tega, da gre za privatna zemljišča, da pa se tudi TD Brežice trudi, da bi jim pomagalo, da se ta 
pot uredi in da se dijakom omogoči drugačen način urejena pot. 

 

Odgovor: 
Odgovor župana:  
Kar se tiče poti – gre za pot po privat parcelah. Težava je v tem, da imajo ti lastniki zelo visoke 
cene. Bomo videli, če se bo dalo kakšno pot izpeljati. Vemo, da si dijaki raje krajšajo pot, a varna 
pot do šole je narejena po pločniku.  



Nadaljevanje poti in navezava na SIC je upoštevana v idejni zasnovi prometne ureditve za 
območje ob Cesto svobode. Kot je povedal že župan, so zemljišča v privatni lasti. Za ureditev 
poti moramo od lastnikov pridobiti vsaj soglasje. 

 
Urška Klenovšek 
Oddelek za prostor 
 

3. seja Občinskega sveta občine Brežice 
Alojz Škrabl (SLOVENSKA DEMOKRATSKA STRANKA ) 

Novi TIC Čatež ob Savi 
Dars na Čatežu ob Savi ob iz obeh strani avtoceste prodaja svoja zemljišča. Glede na to, da 
nujno potrebujemo v naši občini nov TIC, ki bi predstavljal turistično ponudbo občine in tudi 
celotnega Posavja, bi bilo smiselno, da občina stopi v stik z Darsom glede nakupa zemljišč. 
Istočasno predlagam, da občina že v novem prostorskem planu predvidi lokacijo za umestitev 
novega TIC-a na območju izvoza iz avtoceste. 

 

Odgovor: 
Za potrebe TIC-a je občina pričela razgovore z MORS, ki je lastnik zemljišča ob rondoju Trnje in 
za katerega so izkazali interes, da ga prenesejo na občino. Ko bo občina postala lastnica tega 
zemljišča, bomo pričeli s potrebnimi postopki za umestitev TIC-a na to zemljišče. Trenutno še 
čakamo na odgovor MORS, kdaj bodo pričeli s postopki prenosa na občino. 

 
Urška Klenovšek 
Oddelek za prostor 
 

 

 

Zapisala:  

Jasmina Molan 
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